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Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Integrationsministeren
Dato: 28. maj 2009
OMTRYKT 28. maj 2009 (Ændret adressat)

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 180
Forslag til folketingsbeslutning om en samlet indsats mod tvangsægteskaber og æreskriminalitet.

Af Morten Østergaard (RV), Yildiz Akdogan (S), Özlem Sara Cekic (SF) og Line 
Barfod (EL) m.fl.

Spørgsmål 1
Ministeren bedes oplyse, om det er korrekt, at der i Sverige er mulighed for at 
give unge, som risikerer at blive ofre for æresrelateret kriminalitet, et nyt 
cpr-nummer, således at disse personer ikke kan opspores af deres familier. I 
bekræftende fald bedes ministeren oplyse, hvordan denne ordning fungerer i 
Sverige.

Spørgsmål 2
Ministeren bedes redegøre for, hvilke erfaringer man har i Danmark med at give 
en ny identitet til unge, som risikerer at blive ofre for æresrelateret kriminalitet.

Spørgsmål 3
Ministeren bedes redegøre for, hvornår Servicestyrelsen forventes at være færdig 
med den igangsatte kortlægning af, hvilke tiltag samtlige kommuner i Danmark 
har iværksat for at bekæmpe og forebygge æresrelateret vold.

Spørgsmål 4
Ministeren bedes redegøre for, hvilke af de igangsatte og planlagte initiativer 
vedrørende æresrelaterede konflikter som alle kommunalbestyrelser skal bruge 
og hvilke de kan bruge.

Spørgsmål 5
Ministeren bedes oversende en opgørelse over, hvilke kommuner i Danmark som 
har haft problemer med tvangsægteskaber og andre æresrelaterede konflikter.
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Spørgsmål 6

Ministeren bedes redegøre for, hvilke erfaringer man har med tvangsfjernelser af 
unge, som er havnet i en æresrelateret konflikt med deres familie, herunder hvor 
lang tid der gennemsnitligt går, før en tvangsfjernelse er gennemført i sådanne 
sager.

Spørgsmål 7
Ministeren bedes redegøre for, hvilke af de foreslåede initiativer i 
beslutningsforslaget, som regeringen mener allerede er gennemført, eller som 
forventes at blive gennemført inden for en overskuelig fremtid. Herunder ønskes 
en redegørelse af, hvor mange penge der er sat af til de enkelte initiativer på 
området.

Spørgsmålene ønskes besvaret senest den 10. juni 2009.

På udvalgets vegne

Karen Jespersen

formand.


